
Vážení a milí studenti, 

byla uzavřena další anketa hodnocení výuky, tentokrát za letní semestr akademického roku 2008/09. 
Její výsledky byly projednány na kolegiu rektora 2. 11. 2009, kde byly obecné připomínky od studentů 
jednotlivých fakult předány děkanům, aby se s nimi seznámili a řešili je.  

Technické připomínky byly diskutovány se zástupci odborných útvarů univerzity a se zástupci 
Studentské rady Univerzity Pardubice. 

Právě se zástupci Studentské rady Univerzity Pardubice jsem se dohodla, že od nich – jako volených 
zástupců všech našich studentů – obdržím návrhy na případné úpravy anketních otázek (tvrzení), 
využitelné nástroje a cesty propagace, abychom dosáhli potřebného zvýšení respondentů ankety, a 
současně posoudí jednu z připomínek, která se týkala způsobu vyhodnocení výsledků anket. K tomu 
dodávám, že standardní statistické vyhodnocení jednotlivých anket máte k dispozici na adrese: 

https://studenti.upce.cz/studium/vyuka/hodnoceni-vyuky.html 

V současné době jsou prověřovány některé technické náměty na úpravy modulu Evaluace IS STAG 
(např. možnost tisku, velikost boxů pro vložení slovního hodnocení), harmonogram anket je vyvěšen 
na intranetu, na výše uvedené adrese. 

Je faktem, že údaje, které zde nabízím prostřednictvím „linků“, nejsou k dispozici na první úrovni 
zobrazení intranetu (není prakticky možné, aby vše bylo právě tak umístěno), avšak pro Vás není jistě 
problém zahrnout si je – v případě zájmu - do svých „oblíbených položek“. 

V připomínkách se objevily i dva problémy, které v tomto okamžiku nejsou dodatečně řešitelné 
(neotevření jednoho předmětu, absence jednoho předmětu), proto Vás prosím, pokud by došlo 
k takovým dílčím záležitostem při vyplňování ankety, abyste kontaktovali bezprostředně Ing. Zdenku 
Černou (Zdenka.Cerna@upce.cz). Věřím, že s její pomocí problém rychle odstraníte. 

Na konec ještě tři připomínky dotvářející „studijní pohodu“: jednak kouř z cigaret v učebně DB01005, 
jednak hluk na chodbě před EA 02028 – zde bych apelovala na vzájemnou ohleduplnost a empatii; 
domnívám se, že naše akademické prostředí má vůli k tomu, abychom se vůči sobě chovali korektně, 
asi bude stačit mírné upozornění, když někdo svým chováním neuvědoměle zhoršuje prostředí těm 
druhým….; třetí připomínka se týká parkování, v tomto směru si dovolím citovat pana kvestora, Ing. 
Milana Bukače: „Šíře parkovacích stání odpovídá příslušné normě, parkoviště je řádně zkolaudováno. 
Závory otevírá pouze aktivovaná karta studenta - teprve druhý den se přenáší automaticky mezi 
software. Na nám. Čs. Legií vydává parkovací karty pouze Magistrát města Pardubic, nemáme zde 
vyhrazené parkoviště. Zájemce má možnost zakoupit si parkovací stání na přilehlém soukromém 
parkovišti.“ 

Děkuji všem, kteří se do ankety zapojili, a současně vyzývám všechny studenty k účasti na anketě, 
která se bude týkat zimního semestru 2009/10 a bude spuštěna 15. 12. 2009.  

doc. Ing. Ivana Kraftová, CSc. 
prorektorka 

 

 

 

 


